
 

 

 

ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,  E-mail: batos@cjmures.ro 

Cod Fiscal 5181030, Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212 
 

Nr. 2444 din 30.04.2024 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 30 aprilie 2024 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispoziţia nr. 98/24.04.2024 a 

convocat Consiliul Local al comunei Batoş, judeţul Mureş în şedinţa ordinară pentru 
data de 30.04.2024, ora 10.00. 
PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BÎTA VALERIU-

AUREL, CÎMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, ONOFREI 
DANIELA, MĂRCUŞ IOAN, TĂMĂŞAN EMIL-CORNEL,  TODEA MARIA, URBAN 
WALTER-MICHAEL.    

ABSENT: MARIAN TEODOR – RAUL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie 

Marcela, doamna inspector Lepădat Loredana şi doamna consilier personal al 
primarului Cinca Laura. 

Doamna secretar general - sunt prezenţi 12 consilieri, astfel, potrivit OUG nr. 

57/2019 constatăm faptul că şedinţa este legal constituită. Toate punctele înscrise pe 
ordinea de zi sunt însoţite de documentele prevăzute de Codul administrativ.  

În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 
aprobare procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 02.04.2024, dacă sunt 
completări, modificări, adăugiri? 

Se votează cu 10 voturi pentru, 1 absent şi 2 abţineri (Andone şi  Bîta). 
Doamna secretar general – domnul primar solicită suplimentarea ordinii de zi 

faţă de convocatorul emis cu un punct al ordinii privind aprobarea achiziţionării unui 

buldoexcavator second hand cu accesorii pentru deservirea comunei Batoş. Punctul 
de suplimentare va modifica ordinea de zi, astfel:  

- punctul 11 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
achiziţionării unui buldoexcavator second hand cu accesorii pentru 
deservirea comunei Batoş. 

- Punctul 12 – Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al 
Comunei Batoş din anul 2023 pentru anul 2024. 

- Punctul 13 - Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 

2024. 
- Punctul 14 – Diverse. Nu  avem cereri pentru şedinţa din data de astăzi. 

Domnul primar – mai doresc o modificare a punctului 12, art. 1 şi art. 2, când 
vom ajunge la punctul respectiv îl voi susţine eu.  

Doamna secretar general - cine este: Pentru suplimentarea ordinii de zi cu 

modificările aduse? Împotrivă? Abțineri?  
Se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Se supune la vot ordinea de zi cu modificările aduse, cine este pentru, 

împotrivă, abţineri? 
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O R D I N E     D E    Z I: 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 

lunile mai-iulie 2024.  

2. Proiect de hotărâre privind indexarea  impozitelor și taxelor locale 
pentru anul fiscal 2025 cu rata inflaţiei de 10,4% . 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE, RENOVARE ŞI 

DOTARE GRĂDINIŢĂ COMUNA BATOȘ, JUDEȚUL MUREȘ”. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiții ” MODERNIZARE, RENOVARE ŞI 
DOTARE DISPENSAR UMAN LOC. BATOS”. 

5. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
7/2024. 

6. Proiect de hotărâre privind avizarea încheierii unui act adiţional la 
contractul nr. 509/25.01.2023  de delegare a gestiunii activităţilor de colectare 

şi transport a deşeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri, și operarea 

stației de transfer Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al Județului 

Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor Municipale 

Solide din Județul Mureș (SMIDS Mureș) – zona 4 Reghin. 
7. Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilităţii Planului 

Urbanistic General al comunei Batoş. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 
bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru anul 2023. 

9. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 15.000 lei din bugetul 

local al Comunei Batoș pentru organizarea alegerilor locale din data de 9 iunie 
2024. 

10.Proiect de hotărâre privind utilizarea fondului de rezervă bugetară 

constituit pentru anul bugetar 2024. 
11. Proiect de hotărâre privind probarea achiziţionării unui buldoexcavator 

second hand cu accesorii pentru deservirea comunei Batoş. 
12.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al Comunei 

Batoş din anul 2023 pentru anul 2024.  

13.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 
14. Diverse. 

 şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 

Punctul 1. 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru lunile 

mai-iulie 2024. 

 Domnul consilier Gliga Ioan – eu îl propun preşedinte de şedinţă pentru 
următoarele trei luni pe domnul Cîmpean Vasile-Augustin. 
 Doamna consilier Onofrei Daniela – eu îl propun pe domnul Bîta Valer. 

 Domnul preşedinte de şedinţă – Tămăşan Emil-Cornel – dacă mai sunt alte 
propuneri? Dacă cei doi propuşi sunt de acord cu propunerile făcute, se supune la 

vot. 
 Domnul consilier Bîta Valer – eu nu doresc. 
 Domnul consilier Mărcuş Ioan – eu am o întrebare, dacă domnul Cîmpean e pe 

lista PSD, asta nu înseamnă că iese din partidul care l-a adus în consiliu? 
 Domnul consilier Abos Ferencz - fiind acum membru PSD, îşi pierde calitatea de 

ales  şi vă citesc din lege exact ce zice. 
 Doamna secretar general Macarie Marcela – legislaţia spune că aleşii locali îşi 
păstrează mandatele până la data încetării, în septembrie 2024, indiferent că îşi va 



 

 

depune candidatura în cadrul aceluiaşi partid politic din care este ales sau poate 
candida din cadrul unui alt partid. 

 Domnul consilier Abos Ferencz – un cetăţean român nu poate face parte în 
acelaşi timp din două sau mai multe partide politice. 

 Domnul consilier Mărcuș Ioan – și subprefectul dacă a vrut să candideze la 

Primăria Reghin şi-a dat demisia din funcţie. 
 Domnul consilier Abos Ferencz – să nu ne trezim că ne întoarce Prefectura toate 
hotărârile, eu nu am nimic personal cu el. 

 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – nu  se întoarce nicio 
hotărâre că el nu e preşedinte de şedinţă. 
 Domnul consilier Abos Ferencz – vorbim de calitatea lui de consilier local, pe 

care şi-o pierde.  
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – v-am înţeles punctul de 

vedere, s-a consemnat, haideţi sa trecem mai departe. 
 Domnul consilier Gliga Ioan – dacă va fi cazul, la următoarea şedinţă de 
consiliu vom alege alt preşedinte. 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – nu va fi cazul. 
 Doamna secretar general Macarie Marcela – ca să fie lucrurile lămurite, 

suspendaţi şedinţa şi vă aduc actul, întrebarea asta putea să se pună înainte de 
şedinţă. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot prima 

propunere, şi anume, domnul Cîmpean Vasile-Augustin, şi se votează cu 7 voturi 
pentru, 5 abţineri (Abos, Fulop, Mărcuş, Urban şi Onofrei) şi 1 absent (Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 35 din 30.04.2024 privind alegerea preşedintelui 

de şedinţă pentru lunile mai-iulie 2024. 

Punctul 2. 
2. Proiect de hotărâre privind indexarea impozitelor şi taxelor locale pentru 

anul fiscal 2025 cu rata inflaţiei de 10,4%. 
 Domnul primar Cotoi Dumitru – în fiecare an, în luna aprilie, primim de la 
Institutul Naţional de Statistică rata inflaţiei stabilită la nivel naţional şi avem 

obligaţia să ne-o asumăm, urmând ca pentru anul fiscal 2025 să o aplicăm, deşi 
iniţial am crezut că va fi una mai mică, se pare că a crescut la 10,4%, totuşi e mai 

mică faţă de aproape 14%, cât a fost anul acesta. Acestea sunt datele comunicate şi 
nu avem decât să fim de acord. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot 

proiectul de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 36 din 30.04.2024 privind indexarea  impozitelor 

și taxelor locale pentru anul fiscal 2025 cu rata inflaţiei de 10,4%. 

Punctul 3. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiţii “MODERNIZARE, RENOVARE ŞI DOTARE 
GRĂDINIŢĂ COMUNA BATOŞ, JUDEŢUL MUREŞ”. 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – aşa cum am spus, punctele 3 şi 4 de pe 
ordinea de zi, pentru obiectivele enumerate, şi anume grădiniţă şi dispensar uman, se 

solicită ajustarea preţurilor, pentru grădiniţă este vorba de suma de 199.764 lei, iar 
pentru dispensar 151.071 lei, acestea fiind sume care vor fi suportate de către 
Ministerul Dezvoltării. 

 Domnul consilier Mărcuş Ioan – cine a cerut ajustarea? 
 Domnul primar Cotoi Dumitru – constructorul. 
 Domnul consilier Mărcuş Ioan – Ministerul Dezvoltării este de acord? 



 

 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – este de acord pentru că actele sunt depuse, pe 
noi nu ne afectează cu absolut nimic. 

 Domnul consilier Mărcuş Ioan – nu a fost de ajuns suma iniţială pentru 
dispensarul uman din Batoş? Cât a fost valoarea iniţială? 
 Domnul primar Cotoi Dumitru – din ce scrie aici în referat, 2.000.360, din care 

constructorul ia 2.000.028 lei pentru montaj. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot 

proiectul de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abţinere (Onofrei) şi 1 
absent (Marian). 

Se adoptă hotărâârea nr. 37 din 30.04.2024 privind aprobarea indicatorilor 

tehnico – economici pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE, RENOVARE 

ŞI DOTARE GRĂDINIŢĂ COMUNA BATOȘ, JUDEȚUL MUREȘ”. 

Punctul 4. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiţii “MODERNIZARE, RENOVARE ŞI DOTARE 

DISPENSAR UMAN LOC. BATOŞ”. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – acest punct a fost 

susţinut deja de către domnul primar. 
 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot 
proiectul de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abţinere (Onofrei) şi 1 

absent (Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 38 din 30.04.2024 privind aprobarea indicatorilor 

tehnico – economici pentru obiectivul de investiții ” MODERNIZARE, RENOVARE 

ŞI DOTARE DISPENSAR UMAN LOC. BATOS”. 

Punctul 5. 
5. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

7/2024. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - dacă aţi citit documentele 
vis-a-vis de această cerere de anulare ştiţi motivul. 

 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot 
proiectul de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 39 din 30.04.2024 privind revocarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 7/2024. 

Punctul 6. 
6. Proiect de hotărâre privind avizarea încheierii unui act adiţional la 

contractul nr. 509/25.01.2023 de delegare a gestiunii activităţilor de 

colectare şi transport a deşeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri, 
şi operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale serviciului de 

salubrizare al Judeţului Mureş din cadrul Sistemului de Management 
Integrat al Deşurilor Municipale Solide din Judeţul Mureş (SMIDS Mureş) – 
zona 4 Reghin. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre o ajustare de preţ, retroactiv, 
am sunat la ADI Ecolect şi mi s-a spus că nu ne va afecta la costuri. 

 Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot 
proiectul de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abţinere (Onofrei) şi 1 
absent (Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 40 din 30.04.2024 privind avizarea încheierii unui 
act adiţional la contractul nr. 509/25.01.2023  de delegare a gestiunii 
activităţilor de colectare şi transport a deşeurilor municipale şi a altor fluxuri de 



 

 

deşeuri, și operarea stației de transfer Reghin, componente ale serviciului de 

salubrizare al Județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al 

Deșeurilor Municipale Solide din Județul Mureș (SMIDS Mureș) – zona 4 Reghin. 

 Punctul 7. 
7. Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilităţii Planului Urbanistic 

General al comunei Batoş. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 41 din 30.04.2024 privind prelungirea valabilităţii 

Planului Urbanistic General al comunei Batoş. 

Punctul 8. 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 

venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru anul 2023. 

Doamna inspector Lepădat Loredana -  prezintă raportul de specialitate. 
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 42 din 30.04.2024 privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru anul 
2023. 

Punctul 9. 
9. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 15.000 lei din bugetul local 

al Comunei Batoş pentru organizarea alegerilor locale din data de 9 iunie 
2024. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – administraţia locală trebuie să se ocupe de buna 
desfăşurare şi bunul mers al alegerilor care vor avea loc în data de 9 iunie 2024, de 
aceea avem nevoie de suma aceasta pentru a putea cumpăra toate cele necesare în 

cele 4 secţii de votare, dat fiind faptul că vor fi cinci urne în fiecare secţie de votare, 
vom avea nevoie să achiziţionăm 20 de urne, tuşiere şi tot ceea ce e necesar într-o 
secţie de votare, plus anumite cheltuieli de deplasare a preşedintelui şi locţiitorului 

Biroului de Circumsripţie vor fi suportate tot din această sumă. 
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 43 din 30.04.2024 privind alocarea sumei de 

15.000 lei din bugetul local al Comunei Batoş pentru organizarea alegerilor 

locale din data de 9 iunie 2024. 

Punctul 10. 
10. Proiect de hotărâre privind utilizarea fondului de rezervă bugetară 

constituit pentru anul bugetar 2024. 
Doamna inspector Lepădat Loredana - prezintă raportul de specialitate.  
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 44 din 30.04.2024 privind utilizarea fondului de 

rezervă bugetară constituit pentru anul bugetar 2024. 

Punctul 11. 
11. Proiect de hotărâre privind achiziţionarea unui buldoexcavator second 

hand cu accesorii pentru deservirea comunei Batoş. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am analizat situaţia, am fost pe Valea 
Mureşului şi am discutat cu primari care au achiziţionat buldoexcavator nou, 



 

 

înscriindu-te la licitaţie, se pun caracteristicile dorite, oferta tehnică se deschide şi se 
încadrează toate categoriile, iar când se deschide oferta financiară îţi vine unul ieftin 

şi slab. Primăriile de pe Valea Mureşului stau cu buldoexcavatoare nou-nouţe, Terex, 
în service-uri câte un an de zile, şi atunci eu propun să luăm dintre cele două modele, 
Caterpillar şi JCB, care sunt mult mai rezistente. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – al nostru ce are? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ani mulţi, i-am făcut reparaţie capitală şi tot 

nu merge. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – unul nou este de la 140.000 euro în sus. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – oferte avem? 

Doamna secretar general Macarie Marcela – nu sunt depuse oferte, prima dată 
trebuie aprobat proiectul şi după aceea se cer oferte. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – prin procedură de achiziţie se va cumpăra, 

dar direct, mergem, îl vedem. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – e grabă? 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – e foarte mare grabă, de 
2-3 ani se tot discută. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan –  hotărârea asta trebuia luată acum 2-3 ani, 

ne-am trezit acum cu suplimentare în ultimul moment, fără să ştim despre ce e vorba. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la începutul anului când am făcut bugetul am 

spus că vreau să achiziţionăm un buldoexcavator. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan –  dar nu-i normal să se procedeze aşa, luăm 

acuma repede, e pe suplimentare, am prevăzut bani în buget? ne trebuie obligatoriu? 

Distrugem acuma bugetul şi apoi vom vedea ce va fi, într-o oră hotărâm destinul 
comunei, care e pasul următor, faceţi achiziţia? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cerem oferte de preţ. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – atunci condiţionăm hotărârea de prezentarea 
de oferte. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – dar vă pun în comisia de achiziţie. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – o să mă duc şi eu să văd la o firmă, să vedem 

ce putem scoate. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abţinere (Abos) şi 1 absent (Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 45 din 30.04.2024 privind achiziţionarea unui 
buldoexcavator second hand cu accesorii pentru deservirea comunei Batoş. 

 

Punctul 12. 
12. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar al Comunei 

Batoş din anul 2023 pentru anul 2024.  

 Domnul primar Cotoi Dumitru – vă solicit modificarea articolului 1, care 
prevede alocarea sumei de 1.964.000 lei, iniţial a fost prevăzut să alocăm suma 

respectivă pentru sistemul de canalizare, dar propun ca din această sumă să se aloce 
322.000 lei pentru achiziţionarea unui buldoexcavator second hand şi restul să-i 
păstrăm în excedent, iar la articolul 2 este cuprinsă suma de 20.000 lei pentru avize, 

dar aici avem nevoie şi de documentaţie în vederea obţinerii avizelor, fiind nevoie 
aşadar de 40.000 lei pentru documentaţia la canalizare pe satele Goreni şi Batoş.  

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru, 1 abţinere (Abos) şi 1 absent (Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 46 din 30.04.2024 privind utilizarea excedentului 

bugetar al Comunei Batoş din anul 2023 pentru anul 2024. 
Doamna secretar general Macarie Marcela – înainte de a continua, vreau să 

spun eu ceva referitor la problema pe care a ridicat-o domnul Abos, cu privire la 



 

 

pierderea mandatului de consilier local, vă rog frumos să vă uitaţi pe art. 33 din OUG 
21/2024, în care este dată o derogare în care spune că “Persoanele care, la data 

intrării în vigoare a prezentei ordonanțe de urgență, dețin un mandat de ales local se 
pot înscrie în orice partid politic pentru a candida din partea acestuia la alegerile 
autorităților administrației publice locale din data de 9 iunie 2024, fără să le înceteze, în 

condițiile art. 160 alin. (1) lit. h), art. 193 alin. (2) și art. 204 alin. (2) lit. j), după caz, 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, mandatul deținut, pe care îl pot exercita până la 
momentul intrării în exercițiul mandatului autorităților administrației publice locale alese 

în anul 2024, în condițiile prevăzute de art. 34.” 

Punctul 13. 
13. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 

Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel – urmare a hotărârilor pe 
care le-am aprobat, intervine şi rectificarea de buget. 

Doamna inspector Lepădat Loredana - prezintă raportul de specialitate.  
Domnul preşedinte de şedinţă Tămăşan Emil-Cornel - se supune la vot proiectul 

de hotărâre şi se votează cu 12 voturi pentru şi 1 absent (Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 47 din 30.04.2024 privind rectificarea bugetului 

local pe anul 2024. 

Punctul 14. 
14. Diverse. 
1. Domnul primar Cotoi Dumitru – fiind ultima zi din lună, foarte mulţi din 

personalul celor din primării, în general, sunt cooptaţi în Birourile Electorale de 
Circumscripţie şi astăzi trebuie să finalizeze şi să comunice multe date, tocmai de 
aceea am optat să facem şedinţa la ora 10.00, mai repede decât de obicei. În 

încheiere, vă mulţumesc că aţi fost de acord cu ceea ce s-a hotărât astăzi şi vă doresc 
tuturor Sărbători Fericite de Paşte. 

Domnul preşedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 

ordinea de zi au fost epuizate, vă mulţumesc pentru prezenţă şi declar închise 
lucrările şedinţei Consiliului local Batoş, nu înainte de a vă ura şi eu Sărbători fericite 
şi Paşte cu bine şi cu sănătate. 

 

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,     Contrasemnează, 

                           CONSILIER             SECRETAR GENERAL  
           Tămăşan Emil-Cornel               Macarie Marcela  
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